



Buletin

ACIS

Sya'ban - Ramadhan 1443/ April 2022

APA ITU PELABURAN SAHAM?



PROGRAM SANTUNAN ANAK-ANAK YATIM

Oleh:

Suhaila Sharil

Pensyarah Akademi Pengajian Islam Kontemporari (ACIS), UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Rembau

Nur Faathinah Mohd Roshdan

Pensyarah Akademi Pengajian Bahasa (APB), UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Rembau

REMBAU 28 April 2022 6 Petang; Program menyantuni anak-anak yatim telah diadakan di Rumah Kanak-Kanak Rembau pada bulan Ramadhan 1443H dengan kerjasama Pertubuhan IKRAM Rembau dan pensyarah-pensyarah UiTM Rembau diketuai oleh Suhaila Sharil dan Nur Faathinah Mohd Roshdan. Program yang setiap tahun diadakan ini telah memperkenalkan IKRAM Rembau yang baru sahaja ditubuhkan kepada masyarakat setempat. Program ini telah mendapat maklumbalas positif daripada Pengarah Jabatan Kebajikan Masyarakat yang sangat berterima kasih di atas program yang dianjurkan.

Program menyantuni anak-anak yatim ini dimulakan dengan sesi perkenalan daripada Pihak Pentadbiran Rumah Kanak-Kanak Rembau. Difahamkan terdapat pelbagai kategori kanak-kanak yang berada di Rumah Kanak-Kanak Rembau antaranya ialah kanak-kanak yang didera dari aspek fizikal, emosi, pengabaian dalam pengawasan dan pengawalan daripada pihak ibu bapa mahupun penjaga, kanak-kanak yang terlibat dengan aktiviti mengemis menjadi mangsa jenayah diperguna bagi tujuan mengemis dan di antaranya juga adalah golongan kanak-kanak yatim. Tepat Jam 6 Petang sebanyak 155 pek makanan berat beserta nasi berlaukan daging telah tiba di Rumah Kanak-Kanak Rembau. Makanan tersebut telah dimasak oleh keluarga Muhammad Shufri yang terletak di Cheras. Selain daripada makanan, pihak IKRAM Rembau juga telah memberikan montaj video salam perkenalan daripada Ketua Wanita IKRAM Rembau Ustazah Rohaida binti Awang Nik dan Ahli Jawatankuasa IKRAM Rembau iaitu Nurul Najihah Binti Nor Mohamed untuk disampaikan kepada Pengetua Rumah Kanak-Kanak Rembau iaitu Pn Nor' Ashikin binti Abdul Razak.



Antara cadangan daripada Rumah Kanak-Kanak Rembau adalah supaya Pertubuhan IKRAM Rembau berkolaborasi dengan mereka dalam apa jua bentuk program yang boleh dilibatkan oleh kanak-kanak daripada usia 13 tahun sehingga 16 tahun kerana Rumah Kanak-Kanak Rembau sangat memerlukan program yang dapat membantu untuk mendidik serta membuat aktiviti bersama penghuninya. Sekiranya memerlukan pengangkutan Rumah Kanak-Kanak Rembau turut mempunyai bas dan van yang boleh membawa kanak-kanak tersebut ke tempat program. Justeru usaha sama untuk melestarikan masyarakat adalah sangat penting dalam mendepani Teknologi Maklumat dan Komunikasi seiring dengan pembelajaran serta peningkatan kehidupan mereka. Pihak IKRAM Rembau mengucapkan syabas dan tahniah kepada semua yang terlibat di dalam program menyantuni kanak-kanak di Rumah Kanak-Kanak Rembau. Puasa menyeru kita memberi makan orang yang kelaparan, memberi sebahagian rezeki kepada orang miskin dan melindungi orang fakir. Maka bulan Ramadhan menjadi kesempatan bagi orang-orang yang gemar bersedekah, suka memberi dan dermawan untuk merebut peluang yang ada agar diterima amalan disisiNYA.



Selain itu, pada hari yang sama juga sumbangan sebanyak RM600 turut diagihkan kepada Pertubuhan Kebajikan Anak-Anak Yatim dan Miskin (PEYAKIN) Negeri Sembilan yang terletak di Taman Desa Permai Kundur. Sumbangan disampaikan oleh Saudara Muhammad Syufri Zainal Abidin kepada Encik Omar yang merupakan Pengasas PEYAKIN.

Pihak PEYAKIN sangat berterima kasih di atas sumbangan yang diberikan kepada anak-anak yatim seramai 30 orang. Difahamkan selepas ini PEYAKIN mencadangkan agar pada waktu Bulan Ramadhan, penyumbang-penyumbang budiman tidak memberikan sumbangan dalam bentuk makanan kerana mereka telah mendapat jemputan-jemputan berbuka Puasa di Hotel setiap kali Ramadhan. Justeru, PEYAKIN berharap agar sumbangan tersebut dijadikan sebagai sumbangan berbentuk pakaian seragam agar mereka boleh menggunakannya setiap kali program atau jemputan.



Di samping itu, sumbangan juga turut disampaikan kepada Pertubuhan Anak Yatim Darul Aminan (PAYDA) yang terletak di Seremban sebanyak RM600 kepada Puan Ruzita Aziz. Seramai 21 orang pelajar lelaki dan perempuan yang ditempatkan di rumah anak yatim tersebut. Alhamdulillah, dengan kedatangan Bulan Ramadhan yang penuh keberkatan, didoakan semoga semua penyumbang mendapat ganjaran dan pahala dengan kebaikan-kebaikan yang dilakukan. Skop sedekah Amalan bersedekah di bulan Ramadan ini tidak tertumpu kepada wang semata-mata bahkan meliputi banyak perkara antaranya memberi makan orang berbuka puasa. Maka ganjaran pahala bagi mereka yang memberi makan orang berbuka puasa adalah sangat besar iaitu menyamai pahala orang diberi makan tersebut walaupun hanya dengan sebiji kurma sahaja.

Baginda Nabi SAW bersabda maksudnya:

"Siapa yang memberi makan (saat berbuka) untuk orang yang puasa, maka dia mendapat pahala seperti pahala orang yang diberi makannya itu tanpa dikurangi sedikitpun dari pahalanya".

(Hadis Riwayat At-Tirmizy, An-Nasai, Ibnu Majah, Ibnu Hibban dan Ibnu Khuzaemah)



Akhir sekali sumbangan sebanyak RM300 telah diberikan kepada Rumah Anak Yatim Sikamat Semoga semua sumbangan tersebut dapat membantu kanak-kanak dan memberi kegembiraan buat mereka. Ibn 'Uqbah bin Amir meriwayatkan Rasulullah SAW bersabda maksudnya:

"Setiap orang akan berada dalam naungan sedekah yang pernah dikeluarkannya pada hari kiamat hingga nasibnya ditentukan bersama yang lainnya"

(Hadis Riwayat Ahmad, Ibn Hibban dan Al-Hakim).